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Czy nam się podoba czy nie, świat cały czas się zmienia. Wygląda zupełnie inaczej niż 20, 40,
50 lat temu. Na naszych oczach zmieniają się pokolenia ludzi. Przychodzi nowe, młode, a
starsze odchodzi po nagrodę do Boga. 
   Diecezja grodzieńska za ostatnie pół roku straciła czterech gorliwych kapłanów. Na ich
miejsce przyszli nowi kapłani, którzy niedawno w naszej bazylice katedralnej przyjęli święcenia
kapłańskie. Ich wybór wynika z pewności, że nie ma szlachetniejszego zajęcia na ziemi jak
służba kapłańska. Z pewnością są świadomi tego, że nikt nie może dać człowiekowi większej
miłości, jak kapłan, dając ludziom Chrystusa, głosząc Jego słowa, prowadząc do Boga. †    To
bardzo ważne, żeby dzisiejszy świat widział osoby, które inaczej myślą i inaczej żyją niż
wszyscy inni, osoby, które mają Chrystusowy punkt widzenia. Ich obecność wśród ludzi zmienia
świat i ludzkie serca. Kapłani są nam niezbędni do zbawienia, gdyż za ich sprawą możemy
pielęgnować swoją wiarę, wzrastać w niej i pozostawać w łączności z Panem Jezusem.
    Dobry pasterz i doby kapłan musi pamiętać, że wszyscy, bez wyjątku, chrześcijanie mają być
świadkami Chrystusa. Ksiądz ze względu na swoją funkcję i święcenia powinien być
profesjonalistą, zawodowcem w tym co robi. Nie może on ani przez chwilę zapominać, że jest
sługą Jezusa, a więc także sługą każdego człowieka. 
    Dziś, w tych trudnych czasach dla wiary, kapłani i świeccy są sobie nawzajem potrzebni.
Warto liczyć na siebie nawzajem, wzmacniać się przez modlitwę, pamiętając, że: „żniwo
wprawdzie wielkie, ale robotników mało” (Łk 10, 2). 
    
    Дарагія Чытачы!
   Świat potrzebuje świętych i dobrych kapłanów! Dlatego módlmy się o liczne powołania
w Kościele. Módlmy się za nowych kapłanów, aby potrafili uczyć się od starszych księży
mądrze iść przez życie i być dla innych „solą ziemi i światłem świata”.
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